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PROTOKÓŁ 

z narady roboczej Sołtysów 
i Przewodniczących Osiedli w dniu 27.02.2020r. 

 
 

W naradzie uczestniczyli: 
- Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice, 
- Pan Mirosław Pułkowski – Z-ca Burmistrza ds. technicznych, 
- Pani Dorota Stępień – Z-ca Burmistrza ds. społecznych, 
- Pani Sylwia Wąsik – Sekretarz Gminy Kozienice, 
- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli. 
- Przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. 
 
 Naradę otworzyła Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy witając wszystkich obecnych oraz 
przedstawiła planowany program narady. 
 
  Program narady:  

1. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych w 2019r. 
2. Omówienie planowanych spotkań z mieszkańcami. 
3. Wolne wnioski i informacje. 

 

 
Zebrani otrzymali: 

 Gazety Sołeckie. 
 Pismo Samorządu Województwa Mazowieckiego „Mazowsze serce Polski”. 
 Informację o działalności szkoleniowej i doradczej dla rolników z obszaru gminy 

Kozienice prowadzonej przez Powiatowy Zespół Doradztwa Rolniczego w Kozienicach 
z zakresu ochrony środowiska. 

 Informacja z Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach o  
prowadzonym naborze od lutego 2020 dla dorosłych na kurs kwalifikacyjny w 
zawodzie. 
- Rolnik, w zakresie RL.03 - prowadzenia produkcji rolnej. 
- Technik rolnik RL.16 - organizacja i nadzorowanie produkcji rolnej. 
- Pszczelarz RL.04 - prowadzenie produkcji pszczelarskiej. 

 Plan zebrań jednostek pomocniczych w 2020 roku. 
 Wykaz wniosków i sposób ich realizacji w 2019 roku. 

 
 
 
Na początek Pan Burmistrz Piotr Kozłowski przekazał kilka kart mieszkańca KKM, które  

upoważniają mieszkańca Gminy Kozienice do korzystania z ulg i zwolnień aktualnie 
oferowanych przez podmioty uczestniczące w Programie Kozienicka Karta Mieszkańca. 
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Ad.1/  
W punkcie tym Pani Sekretarz, przedstawiła sposób realizacji wniosków zgłoszonych w 

2019 roku. Wnioski zostały rozdane poszczególnym sołtysom. Po zapoznaniu się z nimi sołtysi 
mogli zgłaszać poprawki i zapytania do poszczególnych wydziałów. 

 
Ad. 2/  

Pani Sekretarz po krótce omówiła terminy planowanych spotkań z mieszkańcami. 
Zebrania będą trwały od 02.03 – 24.03.2020 roku. 
 
Ad. 3/ 
 
Sołtys wsi Ryczywół Pan Leszek Matuszewski, zawnioskował o:  
- zwiększenie kontroli policji, 
- 8 wywrotek przy Wiśle,  Wydział WI          
- o sprzątnięcie rowów,  Wydział GS 
- poprawienie zjazdów.  Wydział WI 
 
Przewodniczący Osiedla nr 1 Pan Józef Cytryniak, zawnioskował o: 
- przy ul. Kopernika 9 i 10 wierzba do usunięcia,  Wydział GS 
- wyznaczenie miejsc parkingowych,    Wydział WI  
- przegląd zabezpieczeń przyłączy na słupach oświetleniowych i stan słupów stalowych. 
        Wydział WI 
Przewodnicząca Osiedla nr 6 Pani Grażyna Lenarczyk, zapytała: 
- czy szpital i sanepid jest przygotowany na pandemię koronawirusa?   
 
Sołtys wsi Łuczynów Pani Marzena Laskowska, zawnioskowała o: 
- o kosze przy starej drodze koło wiaduktu,   Wydział GS 
 
Sołtys wsi Kępa Wólczyńska Pani Renata Telbusiewicz, zawnioskowała o: 
- o tablice informacyjną z nazwą miejscowości i Nr porządkowym posesji, Wydział WI 
 
Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Mirosław Pułkowski, poinformował, że część tabliczek 
w miarę możliwości będzie ustawiana na terenie miasta Kozienice jak również na terenie 
sołectw. Prośba o zgłaszanie dokładnych lokalizacji po naradzie. 
 
Sołtys wsi Ruda Pan Michał Giza, zawnioskował o: 
- tablicę informacyjną na autobusie, że przewozi dzieci i mieszkańców, Wydział ED 
- dokończenie remontu drogi,      Wydział WI 
- uzupełnienie szlakówką ronda i drogi tzw. „Janikówką”,   Wydział WI 
- usunięcie znaku,        Wydział WI 
- uzupełnienie tłuczniem drogi w wąwozie,     Wydział WI 
 
Sołtys wsi Kociołki Pani Grażyna Karaś zawnioskowała o: 
- wyrównanie dróg nieutwardzonych.     Wydział WI 
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Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Mirosław Pułkowski, remont dróg uzależniony jest od 
warunków pogodowych. Prośba o podawanie dokładnych tras gdzie ta droga powinna być 
utwardzona. 
 
Sołtys wsi Holendry Kuźmińskie Pani Henryka Kowalczyk, zawnioskował o: 
- wyrównanie dróg nieutwardzonych nad wałem,    Wydział WI 
 
Sołtys wsi Nowiny Pani Krystyna Smolarczyk zawnioskowała o: 
- wyrównanie ul. Zwoleńskiej od drogi krajowej 79 do posesji 72,74, Wydział WI 
- wyrównanie ul. Podgórzę od asfaltu do drogi powiatowej w Stanisławicach, Wydział WI 
- uzupełnienie kruszywem na ul. Podlesie od asfaltu do numeru działki 814, Wydział WI 
- uzupełnienie kruszywem ul. Przyjazną, Zgodną, Urocza, Wesoła.  Wydział WI 
 
Sołtys wsi Łaszówka Pani Jadwiga Polesiak zawnioskował o: 
- tłuczeń do wyrównanie drogi,      Wydział WI 
 
Sołtys wsi Śmietanki Pani Małgorzata Seroka zawnioskowała o: 
- punkt mobilny PGE Obrót, 
Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Piotr Kozłowski, to decyzja spółki w jakich terminach 
będzie punkt mobilny – gmina udostępnia teren. Zmianę danych  można wysłać również 
pocztą. Zostanie zgłoszone zapotrzebowanie do spółki o regularność przyjazdów punktu 
mobilnego. 
 
Sołtys wsi Psary Pani Barbara Tęcza zawnioskowała o: 

- pojemnik na odzież,       ZMKGK 
 
Sołtys wsi Przewóz Pan Andrzej Lenarczyk zawnioskował o: 
- szlakę,         Wydział WI 
 
Sołtys wsi Chinów Pan Zdzisław Gregorczyk zawnioskował o: 
- szlakę i kruszeń na remont dróg dojazdowych,    Wydział WI 
- oświetlenie na plac zabaw.       Wydział WI 
 
Sołtys wsi Opatkowice Pani Maria Maraszkiewicz zawnioskował o: 
- tablice informacyjne od nr 36 do 50.     Wydział WI 
 
Sołtys wsi Aleksandrówka Pan Grzegorz Kurek zawnioskował o: 
- tablice informacyjną od nr  13 przy ul. Piastowskiej,   Wydział WI 
- wymianę tablic informacyjnych z nazwami ulic przy ul. Serdecznej i Strumykowej, Wydz. WI 
- remont ul. Głównej w kierunku ul. Złotej.     Wydział WI 
 
Sołtys wsi Nowa Wieś Pan Sylwester Luśtyk zawnioskował o:  Wydział WI 
- tablicę informacyjną dojazd do posesji od 178-181, 
- utwardzenie dojazdu do posesji nr 178. 
 
Sołtys wsi Wójtostwo Pan Ryszard Wolszczak zawnioskował o: 
- remont drogi gminnej od ul. Zielonej do posesji nr 27.   Wydział WI 
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Przewodniczący Osiedla nr 3 Pan Artur Kozieł zawnioskował o: 
- znak z ograniczeniem tonażu     Wydział WI 
 
Przewodniczący Osiedla nr 4 Pan Arkadiusz Molenda: 
 Nadal występują uciążliwości spowodowane dymem wydobywającym się z kominów 
na niektórych posesjach. Mieszkańcy zgłaszają potrzebę wzmożenia kontroli podającej 
lokalizacje gdzie występuje problem i apelują o skuteczność działań. Wydział GS 
 Jak wygląda sprawa propozycji przedstawiciela Starosty Kozienickiego jako 
zarządzającego ruchem (do których przychyliła się Komisja zebrana 9 stycznia 2020) na drodze 
odnośnie wprowadzenia na odcinku ul. Hamernickiej do skrzyżowania z ul. Wójcików do 
skrzyżowania z ul. Nowy Świat strefy zamieszkania i uspokojenia ruchu poprzez zastosowanie 
dzielonych progów zwalniających (wymuszających spowolnienie samochodów osobowych a 
dających możliwość przejazdu autobusów i samochodów ciężarowych bez najeżdżania na 
progi – eliminacja generowania drgań i hałasu) kiedy będzie można się spodziewać realizacji 
tych zadań?.         Wydział WI 
 W związku z ciągłym uszkodzeniem ronda na skrzyżowaniu Hamernicka – Nowy Świat, 
najeżdżania na tereny zielone na rondzie i w jego okolicy przez samochody ciężarowe 
wnioskuję o wykonanie wylewki betonowej lub asfaltowej na części ronda (która ograniczy 
jego uszkodzenie oraz poprzez ukształtowanie zapewni odpowiednie spowolnienie ruchu) lub 
innego skutecznego rozwiązania zapewniającego trwałość i bezpieczeństwo. Wydział WI 
 Czy jest możliwość budowy na osiedlach mini placów zabaw. Mieszkańcy zgłaszali 
potrzebę zlokalizowania takich mini placów zabaw.   Wydział WI 
 Na osiedlu Pokoju w związku z gęstą zabudową bloków, wąskimi uliczkami osiedlowymi 
i parkowaniem samochodów występuje potencjalny problem dojazdu do podjazdu dla 
pojazdów służb ratunkowych (także na plac ograniczony blokami Konstytucji 3 Maja 43 i 21) – 
czy jest możliwość dokonania analizy przejezdności oraz wprowadzenia odpowiednich 
rozwiązań aby w razie potrzeby takie drogi dla służb ratunkowych (ze względów 
bezpieczeństwa) były zapewnione. 
 W związku z problemem wyjazdu z Osiedla Pokoju, z Batalionów Chłopskich na ulicę 
Lubelską niektórzy kierowcy przejeżdżają przez tereny zielone oraz chodnik do parkingu przy 
ulicy Lubelskiej i wyjeżdżają na Lubelską przy bloku Lubelska 10. Należy się zastanowić czy jest 
możliwość, zasadność zrobienia tam wyjazdu lub potrzeba wyeliminowania jazdy przez ten 
teren (zdania na ten temat są podzielone – ale problem występuje). 
 Należałoby zagospodarować plac i poprawić chodnik pomiędzy Radomską a 
Batalionów Chłopskich (pomiędzy Pocztą a sklepem Wierzejki).   Wydziały WI i GS 
 Czy już na stałe, na wybory prezydenckie będzie możliwe przywrócenie lokalu 
wyborczego dla części mieszkańców osiedla Pokoju do starego Domu Kultury? (mieszkańcy 
tymczasowo zostali skierowani do głosowania w CKA w związku z pracami w starym Domu 
Kultury i remontem Alei 1 Maja)?      Wydział KI 
 Czy istnieje możliwość położenia chodnika lub wykonania ulicy pomiędzy Batalionów 
Chłopskich a Parkową (z tyłu Komendy Policji)?    Wydział WI 
 Należy cały czas zabiegać o korzystne rozwiązania zaproponowanie przez mieszkańców 
Aleksandrówki odnośnie drogi 79, o zmianę przebiegu drogi 48 omijając Brzeźnicę o co 
wnioskowali mieszkańcy tej miejscowości, o nasadzenie drzew w przebudowanych pasach 
drogowych w Kozienicach oraz o rondo na skrzyżowaniu Radomska – Nowy Świat. 
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Na zadane pytania i wnioski zainteresowanym odpowiedzi na bieżąco udzielali: 
1. Pan Piotr Kozłowski –Burmistrz Gminy Kozienice w sprawie: 

- Szpitala Powiatowego w Kozienicach, 
- opłat i nakazów płatniczych, 
- segregacji śmieci i terminu ich odbioru, 
- odbioru foli rolniczej 
- wniosków do GDDKiA 
- terminów spotkań z mieszkańcami 

2. Pan Mirosław Pułkowski – Z-ca Burmistrza ds. technicznych w sprawie: 
- wycinki drzew, 
- tablic z numeracjami, 
- słupów oświetleniowych, 
- remontu dróg. 

3. Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy w sprawie: 
- planu zebrań na 2020 r, 
- wniosków z zebrań z 2019 r, 
- roznoszenia nakazów płatniczych, 
- terminów płacenia podatków. 
 

      Na zakończenie narady Pani Sekretarz podziękowała zebranym za przybycie informując 
jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy dokładnie im 
się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 
 
 
Protokołowała: 
Magdalena Kowalska                                                                                   Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


